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Administrative measures for the control of pollution 
caused by electronic information products 
This document is required for the sale of electronic information products into the People’s Republic of 
China. Any substances noted by an “×” in the following table are exempt under the EU RoHS (Restriction 
of Hazardous Substances) directive 2002/95/EC. The English text is a direct translation of the following 
Chinese text. For further information on environmental initiatives, see www.smarttech.com. 

SMART UX60 projector 系列交互式白板所含有毒有害物质的名称及成份 
 

有毒有害物质或元素 部件名称 

铅 
(Pb) 

汞 

（Hg） 

镉 

（Cd） 

六价铬 

（Cr6+） 

多溴联苯 

（PBB） 

多溴二苯醚 

（PBDE） 

机箱/ 挡版 ○ ○ ○ ○ ○ ○ 

印刷电路部件-PCA* × ○ ○ ○ ○ ○ 

电榄/连接器 ○ ○ ○ ○ ○ ○ 

灯管部件   ○ × ○ ○ ○ ○ 

电源设備/电源适配器  × ○ ○ ○ ○ ○ 

机械部件 - 风扇  ○ ○ ○ ○ ○ ○ 

机械部件 - 其它  × ○ ○ ○ ○ ○ 

搖控器  ○ ○ ○ ○ ○ ○ 

*   印刷电路版包有含所有印刷电路版及其各自的离散組件, IC 及连接器 

○ 表示该有毒有害物质在该部件所有均质材料中的含量均在 SJ/T 11363-2006 标准规定的限量要求以下 

× 表示该有毒有害物质至少在该部件的某一均质材料中的含量超出 SJ/T 11363-2006 标准规定的限量要求 

 
Names and content of toxic and hazardous substances or elements in a SMART UX60 projector 
 

Toxic and Hazardous Substances or Elements Part Name 

Pb Hg Cd Cr6+ PBB PBDE 
Casing and enclosures ○ ○ ○ ○ ○ ○ 
PCBA - PCA* × ○ ○ ○ ○ ○ 
Cables and connectors ○ ○ ○ ○ ○ ○ 
Lamp module  ○ × ○ ○ ○ ○ 
Power supply × ○ ○ ○ ○ ○ 
Mechanical parts for fans ○ ○ ○ ○ ○ ○ 
Mechanical parts - others × ○ ○ ○ ○ ○ 
Remote control ○ ○ ○ ○ ○ ○ 

*   Printed Circuit Assembly includes all Printed Circuit Boards (PCBs) and their respective population of 
discrete components, ICs and connectors 

○ Indicates that this toxic or hazardous substance contained in all of the homogeneous materials for this 
part is below the SJ/T 11363-2006 limit requirements 

× Indicates that this toxic or hazardous substance contained in at least one of the homogeneous 
materials used for this part is above the SJ/T 11363-2006 limit requirements 
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